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Pani Edyta Kowalska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie  

W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 26 czerwca 2025 r., znak KRM.0003.426.2025, 

dotyczący stosowanych materiałów do doraźnych napraw nawierzchni drogowych uprzejmie 

informuję, iż Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie ma podpisana umowę na wykonywanie 

bieżących napraw w mieście Tarnowie z Miejskim Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej Spółka 

z o.o. w Tarnowie. Spółka ta co roku podejmuje działania pozyskiwania odpowiednich materiałów do 

budowy i remontu dróg w formie przetargów, do jakich jest zobligowana. Pozyskane w ten sposób 

materiały posiadają stosowne normy, certyfikaty – deklaracje zgodności dopuszczające je do 

stosowania w budownictwie drogowym. Dodatkowo wykorzystywane są np. gruz betonowy, kora 

asfaltowa, płytki czy kostka betonowa i granitowa – materiały pozyskiwane z innych remontów, które 

można wykorzystać ponownie. 

Problem trwałości naprawy dróg o nawierzchni szutrowej leży zdecydowanie po stronie ich 

odwodnienia, a w zasadzie braku tego odwodnienia. Remont kompleksowy dróg zapewnia, oprócz 

trwałej nawierzchni, również budowę instalacji odprowadzającej wody opadowe z pasa drogowego, 

co jest podstawowym elementem układu drogowego. Na ul. Pędrackiego oraz Rady Europy brak jest 

takiego rozwiązania i dlatego w ramach bieżącego utrzymania wykonywane są częste naprawy 

usunięcia ubytków w celu utrzymania przejezdności tych dróg.      

 
 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OTRZYMUJĄ: 
1 x Adresat 
1 x Kancelaria Rady Miejskiej w Tarnowie 
1 x Wydział Organizacyjny UMT 
1 x a/a 
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